
SEJA PREDSEDSTVA OK SZDL

Samoprispevek za čisto Ljubljano
fteferandum o četrtem samoprispevku na] bl bll v
LJubljanl 4. novembra. Javna razprava naj bl trajala
od 1. Junlja do 30. septembra. V tem čaau naj bl
občanl povedali vse, kaj menljo o uvedbl četrtega
aamopriapevka In kaj menijo o njegovem programu,
kl zajema vprašanja ekologl/e. Predsedstvo bbčin-
tke konference SZDL L/ublJana Centerje po obšlrnl
razpravl na sejl 22. maja ugolovllo, da gradivo, klje
že pripravljeno še nl prtmemo za javno razpravo.
Temeljlto ga bodo morall Izpopolnltl In mu predv-
aem dodatl še poročilo o uresnlčevanju tretjega
samoprispevka.

Potrebe so velikanske, možnosti pa neznatne, so
poudarili na seji. Zaradi tega naj bi bili v programu
zajeti samo najbolj nujni objekti. Med njimi naj ome-
nimo osrednjo čistilno napravo za vse mesto, komu-
nalno ureditev potniške postaje, sanacijo toplarne v
mostah, vodovod in sanacijo pobočja Grajskega
hriba.

Gre za kontinuiteto solidarnosti, je v razpravi po-
udaril Borut Plavšak in dodal, da je samoprispevek
edina oblika, kjer se občani neposredno odločajo za
neke naložbe, ne pa prek svojih delegatov. Interes
med občani za določene objekte je nesporen, so
povedali na seji predsedstva in prav zaradi tega mo-
ramo vključiti v program tiste naložbe, ki so najbolj
nujne. Nasprotovali so vključitvi urejanja Žal, ker so
menili, da so potrebe na drugih področjih neprimer-
no bolj velike in s tem v zvezi je velik tudi interes
občanov.

Predsedstvo je imeJo na dnevnem redu tudi poroči-
lo o gospodarjenju v preteklem letu. Slišati je bilo
rnnenje, da razprava skoraj pol leta po zaključku leta
nima pravega smisla in da bi bilo veliko bolj koristno

obravnavati tekoča gospodarska gibanja. Razpravo o
poslovanju v preteklem letu so povezali še z obravna-
vo gradiva o drobnem gospodarstvu v letih 1981 do
1985. Menili so, da na tem področju še vedno ostaja-
mo na enem in istem mestu. Drobno gospodarstvo bi
morali obrvnavati celovito. Miselnost o koristnosti
drobnega gospodarstva še ni prodrla v združeno
delo. Nič ne napravimo na področju investiranja.
Družbeni ukrepi ne spodbujajo menjave s tujino. Ob-
čanom je zanimiva storitvena dejavnost, ki pa nikakor
ne more zaživeti.

V naši občini bomo morali predvsem zagotoviti
poslovne prostore. Zato moramo ukreniti vse, kar je
potrebno, da ukinemo v tem prostoru skladišča, ki ne
spadajo v ta predel mesta. Če drugače ne bo šlo, bo
potrebno sprejeti tudi ustrezni odlok, so poudarili na
seji predsedstva.

Razprava o varnostnih razmerah v mestu je poka-
zala, da se položaj v primerjavi s preteklim letom ni
poslabšal in da ima aktivna vloga občanov na tem
področju velike zasluge za umirjene razmere. Preveč
pa je raznih drugih nevšečnosti tako na primer poža-
rov v delovnih organizacijah. Tudi prometna discipli-
na je zelo slaba. Zaradi nizkih osebnih dohodkov si
mnogi miličniki poiščejo zaposlitev drugje, kar slabi
moč varnostnih organov. Po drugi strani pa opažamo
več deliktov pri mladih, kar pa ni več toliko stvar
organov pregona (ti nastopijo šele zadnji) pač pa
predvsem tistih, ki skrbe za vzgojo mladega rodu. Na
tem področju pa ugotavljamo veliko vrzel, saj je šola
močno izgubila svoj vzgojni značaj. Nič nismo napra-
vili za družbeno vzgojo slaršev in otrok, so poudarili
na seji in se zavzeli za odločne ukrepe na tem po-
dročju. N. I.


